
PROTOKÓŁ NR XVIII/16 

z posiedzenia XVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

25 lutego 2016 r. 
 

 

 

 

 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.00.  

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z uroczystej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 14 stycznia 2016r. 

oraz ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2016 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za styczeń 2016 r. 

7. Zapytania. 

8. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wyszkowie z działalności Policji 

w 2015 r. oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Gminie 

Wyszków.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków; 

2) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowych, 

stanowiących własność Gminy Wyszków; 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

4) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Świniotop; 

5) zmieniająca uchwałę Nr XXII/41/2000 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 24 sierpnia 

2000 r. w sprawie nadania nazw ulicom; 

6) zmieniająca uchwałę Nr XV/154/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 

2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych terenów położonych w miejscowości 

Wyszków; 

7) przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej 

Polskiej; 

8) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Wyszków do współpracy w ramach 

Regionalnych Inwestycji Terytorialnych subregionu ostrołęckiego województwa 

mazowieckiego i zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Wyszków a pozostałymi 
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powiatami i gminami wchodzącymi w skład subregionu ostrołęckiego województwa 

mazowieckiego; 

9)  przejęcia zadań z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego; 

10) zmieniająca uchwałę nr XXIII/51/2004 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 3 czerwca 

2004 r. w sprawie zasad i trybu nadawania Honorowego Obywatela Gminy Wyszków; 

11) zmieniająca uchwałę Nr XVII/167/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 stycznia 

2016 r. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez gminę Wyszków, określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełniania kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium; 

12) zmieniająca uchwałę Nr XVII/168/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 stycznia 

2016 r. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postepowaniu rekrutacyjnym 

do klasy pierwszej szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wyszków dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły podstawowej, określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby 

punktów każdemu kryterium; 

13) zatwierdzenia rocznego planu kontroli - planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok; 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 

2023; 

15) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2016 rok. 

10. Roczne sprawozdanie za 2015 rok z wysokości wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Wyszków. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), radni przyjęli 

proponowany porządek obrad. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad przez aklamację został wybrany P. Mateusz Śniadała. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków przez aklamację zostali wybrani: 

1. P. Jan Abramczyk; 

2. P. Kazimiera Białek; 

3. P. Wojciech Rojek. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XVI uroczystej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 14 stycznia z 2016 r. 

w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez 

radnych przyjęty. 

Protokół z XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia z 2016 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
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Ad. 6. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za styczeń 2016 r. (załącznik nr 2 do protokołu). Następnie poinformował, że 

wiadomo, zostały złożone wnioski na dofinansowanie budowy drogi w Sitnie, w Skuszewie 

oraz ul. Handlowej w Wyszkowie. W tej chwili urząd czeka na ocenę formalną i po 

otrzymaniu tej oceny, ogłosi przetargi. Burmistrz dodał, że bez względu na to, czy Gmina 

otrzyma dofinansowanie, czy nie, te drogi i tak zostaną wybudowane. Następnie 

zakomunikował, że, trwa ustalanie pasa drogowego pod budowę chodników wzdłuż drogi 

krajowej w Kręgach. Zaznaczył, że trzeba będzie dyskutować z mieszkańcami, ponieważ nie 

wszędzie chodniki będą mieściły się w pasie drogowym. Burmistrz poinformował również 

sołtysów, że jeszcze wiosną, urząd wróci do tematu fotowoltaiki i domowych oczyszczalni 

ścieków. Jeśli chodzi o chodniki wzdłuż dróg powiatowych, Burmistrz oświadczył, że została 

wszczęta procedura budowy chodnika w Leszczydole Starym. Gmina przeznaczyła na to 

zadanie 150.000 zł, natomiast powiat 15.000 zł. W najbliższym czasie, na te inwestycję,  

zostanie ogłoszony przetarg. Co do budowy chodnika w Olszance, Gmina czeka na decyzję 

Powiatu, którą część tego budować.  

Burmistrz zwrócił uwagę, że od dziś na posiedzeniach sesji, zamiast wody butelkowanej do 

picia, będzie bardzo dobra woda z kranu, promowana przez Gminę. 
 

Ad. 7. 

Sołtys Krąg Nowych – P. Mirosław Piątek zwrócił uwagę, że na nowo wyremontowanej 

ul. Geodetów, wjazd na parking przy sklepie „Mila”, jest źle wykonany. Uważa, że jest to 

bubel, który należy poprawić, ponieważ niepotrzebnie postawiono tam słupki. 

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że wykonawca 

zastosował tam dostępne rozwiązania, ale zostanie to jeszcze raz sprawdzone. 

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że ok. 2 tygodni temu, odbyło się spotkanie 

z mieszkańcami ul. I AWP w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w tej ulicy. Z podanych 

informacji wiadomo, że niezbyt dużo osób jest zainteresowanych podłączeniem do sieci. Na 

budowę kanalizacji, Gmina planuje pozyskać pożyczkę, która w ok. 50% jest umarzalna, pod 

warunkiem, że do sieci podłączy się odpowiednia liczba gospodarstw. Spytał, jak ta sytuacja 

wygląda na dzień dzisiejszy i czy kanalizacja będzie w ogóle budowana? Następnie spytał, na 

jakim etapie jest Gmina Wyszków w sprawie „rodzina 500+” oraz czy otrzymała już na ten 

cel obiecane dofinansowanie (2%)?  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji w sprawie budowy kanalizacji, 

oznajmiła, że, aby otrzymać umarzalną pożyczkę na budowę kanalizacji sanitarnej, potrzeba 

jest 55 oświadczeń o podłączeniu się do sieci. Na dzień dzisiejszy wpłynęły 43 oświadczenia. 

Termin składania wniosków upływa z końcem tego tygodnia. Jeżeli nie wpłynie wymagana 

ilość oświadczeń, na tę inwestycję Gmina nie otrzyma dofinansowania.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski oświadczył, że jeżeli urząd nie zbierze odpowiedniej 

liczby wniosków, to nie będzie proponował radnym realizacji tej inwestycji. Bez 

dofinansowania, byłby to wydatek kilku milionów złotych na 30 – 40 rodzin. Oznajmił 

jednak, że kanalizacja jest tam potrzebna, chociażby ze względu na to, aby można było na 

tamtym osiedlu wybudować drogi. W tym roku na pewno zostaną wycięte drzewa – 

samosiejki oraz zostanie zaktualizowana dokumentacja. Dla niektórych gospodarstw, kwota 
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1.500 zł za podłączenie do kanalizacji jest bardzo duża, chociaż trzeba pamiętać, że 

podłączenie następuje trzy miesiące po oddaniu kanalizacji do użytkowania, czyli od dnia 

rozpoczęcia inwestycji, jest to okres ok. 1 roku. Jest to dosyć długi czas, przez który można 

odłożyć wymaganą kwotę.  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska odnośnie zagadnienia „program 500+”, które 

zgodnie z ustawą nazywa się „świadczeniem wychowawczym”, poinformowała, że od 

1 kwietnia rusza przyjmowanie wniosków. Obsługą tego programu będzie zajmował się 

Ośrodek Pomocy Społecznej. Do wdrożenia programu został powołany specjalny zespół, 

w skład którego wchodzą urzędnicy Urzędu Miejskiego, OPS-u oraz ekipa techniczna, która 

zajmuje się przygotowaniem pomieszczenia i obsługą informatyczną. Interesanci będą 

obsługiwani w punkcie zorganizowanym w Wyszkowskim Ośrodku Sportu i Rekreacji. 

P. Kowalewska poinformowała, że wnioski mogą być przyjmowane w ciągu 3 miesięcy, 

natomiast wypłata będzie z wyrównaniem od kwietnia. Szacowana ilość uprawnionych do 

świadczenia, wynosi ok. 3.500 rodzin. Z danych statystycznych wynika, że na terenie Gminy 

Wyszków mieszka 2.343 rodziny, które mają więcej niż 1 dziecko. Dzieci do 18 roku życia 

jest 8.400. Kryterium dochodowe dla rodzin mających 1 dziecko wynosi 800 zł/osobę. Na 

każde drugie dziecko, nie ma kryterium dochodowego. P. Kowalewska zapewniła, że urząd 

podoła temu zadaniu i świadczenia będą wypłacane na czas. W tej chwili urząd przygotowuje 

pomieszczenia, w których pracownicy będą przyjmować interesantów. Ile osób będzie 

dodatkowo zatrudnionych, jeszcze nie wiadomo. Wiadomo na pewno, że w pierwszym 

miesiącu, obsługa będzie zwiększona, ponieważ wtedy przyjdzie najwięcej osób. Pieniądze na 

przygotowanie zadania w wysokości 2%, już do Gminy wpłynęły. Czy ich wystarczy, na razie 

jeszcze nie wiadomo. P. Kowalewska poinformowała, że przygotowywana jest ulotka 

informacyjna dla mieszkańców. Wnioski na świadczenie będzie można pobierać w różnych 

miejscach i instytucjach, a godziny pracy urzędników zostaną wydłużone.  

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, czy jeżeli nie wystarczy tych 2%, to czy rząd dołoży 

środków? 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że raczej nie.  

Sołtys Kamieńczyka – P. Marek Curuł spytał, czy na każde dziecko trzeba złożyć 

oddzielny wniosek? 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że nie. Jeden wniosek obejmuje 

wszystkie dzieci. 

P. Agnieszka Mróz – Dyrektor OPS poinformowała, że 2% przysługuje tylko do końca 

2016 r., natomiast od przyszłego roku będzie to tylko 1,5%. 

Sołtys Natalina – P. Elżbieta Stalmach spytała, czy uda się w tym roku wybudować 

w Natalinie chodnik i ścieżkę rowerową? 

P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami poinformowała, że urząd jest na końcowym etapie zbierania 

dokumentacji do uregulowania gruntów. Jest problem z dwoma nieruchomościami, ale jest 

szansa na uzyskanie kompromisu. P. Kozon ma nadzieje, ze do końca roku uda się ten temat 

załatwić.  

Proboszcz Parafii w Rybienku Leśnym – Ks. Eugeniusz Leda zwrócił się z prośbą 

o dotację na pilny, kapitalny remont Kościoła w Rybienku Leśnym. Poinformował, że dach 

Kościoła znajduje się w fatalnym stanie, co powoduje, że a w czasie opadów, woda wlewa się 
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do środka. Remont będzie polegał nie tylko na wymianie dachu, ale również na odnowieniu 

elewacji. Bardzo prosi o życzliwe ustosunkowanie się do tej prośby.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że we wtorek, na połączonych 

komisjach Rady Miejskiej, radni zadecydowali, że uchwała w tej sprawie zostanie podjęta na 

następnej sesji Rady Miejskiej. Wysokość proponowanej przez radnych dotacji, wynosi 

100.000 zł. 
 

Ad. 8 

P. Michał Toporkiewicz – Komendant Powiatowy Policji przedstawił Sprawozdanie 

Komendanta Powiatowego Policji w Wyszkowie z działalności Policji w 2015 roku oraz 

informację o stanie porządku bezpieczeństwa publicznego w Gminie Wyszków (załącznik 

nr 3 i 4 do protokołu). 

Radny – P. Jan Abramczyk spytał: 

 Co zrobić, aby nie rosła liczba przestępstw związanych z narkotykami ? 

 Czy na terenie Gminy Wyszków zostaną utworzone nowe posterunki policji? Na dzień 

dzisiejszy reaktywowano posterunek w Brańszczyku i Somiance. 

 Czy zostaną podjęte jakieś działania, które przynajmniej ograniczą działalność 

graficiarzy? Na świeżo odnowionych blokach znów pojawiły się rysunki szpecące 

miasto. 

 Małe wspólnoty mieszkaniowe zgłaszały napady i kradzieże torebek na obszarze 

położonym między ul. Kościuszki a ul. 3 Maja. Czy w sprawie bezpieczeństwa na tym 

terenie zostały powzięte jakieś kroki? 

P. Michał Toporkiewicz – Komendant Powiatowy Policji poinformował, że w sprawie 

narkotyków, prowadzona jest działalność profilaktyczna oraz wyłapywanie dilerów. 

Przypomniał, że w ubiegłym roku policja zabezpieczyła 350 gram narkotyków, co daje 

średnią wojewódzką. Co do posterunków policji, Komendant oznajmił, że jest to w gestii 

Ministra Spraw Wewnętrznych. Na dzień dzisiejszy nie ma żadnych decyzji w tej sprawie. Co 

do graficiarzy, Komendant poinformował, że sprawa nie jest prosta. Ciężko jest złapać 

graficiarza na gorącym uczynku. W najbliższym czasie zostanie zorganizowane spotkanie ze 

spółdzielniami i wspólnotami mieszkaniowymi i może wspólnie z nimi uda się ukrócić ten 

proceder. Co do kradzieży torebek, Komendant poinformował, że osobiście zna jeden taki 

przypadek. Jeżeli istnieje jakieś zagrożenie, to prosi, aby prezesi wspólnot czy spółdzielni 

mieszkaniowych, kontaktowali się z nim osobiście. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski podziękował Komendantowi za dotychczasową, 

dobrą współpracę z Policją. Poinformował, że pan Komendant zwrócił się do Gminy z prośbą 

o dofinansowanie samochodu, salki gimnastycznej oraz dodatkowych patroli policji. 

Wszystkie te wnioski zostaną przekazane radnym do rozpatrzenia. Przy okazji Burmistrz 

przypomniał, że o pomoc finansową do urzędu zwrócił się również szpital, straż pożarna i 

parafia w Rybienku Leśnym. Burmistrz uważa, że każdy z tych wniosków jest jak najbardziej 

słuszny, ale niestety ograniczenia wynikające z wielkości budżetu, nie pozwolą zaspokoić 

wszystkich w pełnej kwocie. Burmistrz wyraził nadzieję, że przynajmniej w części uda się te 

wnioski zrealizować. 

Radny – P. Piotr Turek zauważył, że w ubiegłym roku, w wypadkach zginęło 5 osób, 

z czego 2 z nich zginęły w jednym ciągu komunikacyjnym (ul. 3 Maja – Rybienko Stare). 
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Przyczyną wypadków była nadmierna prędkość. Spytał, czy można w jakiś sposób zapobiec 

tego typu wypadkom? Druga sprawa dotyczy ustawienia zakazu wyprzedzania na odcinku 

ul. Serockiej. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad poinformowała, że rozważy 

postawienie takiego znaku, jeżeli otrzyma taką sugestię od Policji. 

P. Michał Toporkiewicz – Komendant Powiatowy Policji poprosił o przesłanie do 

komendy w Wyszkowie wszystkich ustaleń zawartych z GDDKiA. Co do organizacji ruchu, 

Komendant zaznaczył, że Komenda Powiatowa Policji tylko opiniuje taką organizację. 

Sołtys Krąg Nowych – P. Mirosław Piątek zwrócił się z prośbą do Komendanta, aby może 

kilka dni przed nadchodzącymi świętami, nie karać użytkowników ruchu drogowego? Może 

dawać im tylko ostrzeżenia czy pouczenia? 

P. Michał Toporkiewicz – Komendant Powiatowy Policji stwierdził, że policja nie jest 

represyjna dla samej represji. Są określone wymagania, do których policja musi się stosować. 

Pieszym, którzy najbardziej są poszkodowani w wypadkach, policja rozdaje elementy 

odblaskowe. 

Przewodniczący Osiedla Nr 6 – P. Mariusz Księżak zwrócił się do Pana Komendanta 

z prośbą o większy nadzór nad ciężarówkami (zwłaszcza zagranicznymi), poruszającymi się 

po ul. Białostockiej. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała panu Komendantowi za 

przybycie i złożenie wyczerpującej informacji na temat działalności Policji w 2015 roku oraz 

za udzielenie wyczerpujących odpowiedzi. 
 

Ad. 9. 

1) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. Poinformowała, że sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej, którą Gmina 

nabyła w trybie zasiedzenia, położonej w Wyszkowie przy ul. 3 Maja o powierzchni 3263 m². 

Cena z operatu wynosi 588.613 zł, co daje kwotę 180,39 zł/m². Przeznaczenie terenu 

w planie, to teren usług.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/174/16 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

2) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowych, stanowiących 

własność Gminy Wyszków. Poinformowała, że jest to sprzedaż w trybie bezprzetargowym, 

ponieważ jest to sprzedaż na rzecz użytkownika wieczystego (Samopomoc Chłopska). 

Sprzedaż dotyczy dwóch nieruchomości, położonych w Wyszkowie przy ul. I Armii Wojska 

Polskiego: 
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a) jedna nieruchomość, składająca się dwóch działek o łącznej powierzchni 2355 m². Cena 

z operatu wynosi 680.900 zł., natomiast dopłata na rzecz Gminy to 228.714 zł. 

b) druga nieruchomość o powierzchni 2253 m². Cena z operatu - 651.400 zł., dopłata na 

rzecz Gminy - 218.805 zł. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Radny – P. Adam Szczerba spytał, czy Spółdzielnia „Samopomoc Chłopska” ma jakieś 

plany inwestycyjne związane z tymi nieruchomościami, czy chce tylko uregulować sprawy 

własności? 

P. Iwona Kozon wyjaśniła, że chodzi tu tylko o uregulowanie spraw własnościowych. 

W ostatnim czasie Gmina zrobiła aktualizacje użytkowania wieczystego i opłaty z tego tytułu 

dosyć dużo wzrosły. Coraz więcej użytkowników dochodzi do wniosku, że korzystniej będzie 

wykupić lub przekształcić prawo użytkowania wieczystego w prawo własności. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/175/16 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. 
 

3) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków. Poinformowała, że jest to sprzedaż w trybie bezprzetargowym, również 

jak w poprzedniej uchwale, na rzecz użytkownika wieczystego (Mleks). Sprzedaż dotyczy 

nieruchomości położonej przy ul. I Armii Wojska Polskiego w Wyszkowie (dawna piekarnia) 

o pow. 5.789 m². Cena z operatu wynosi 1.052.788 zł. Dopłata na rzecz Gminy 353.631 zł. 

Teren przeznaczony w planie pod przemysł, bazy, składy i usługi. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19 przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/176/16 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

4) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Świniotop. Poinformowała, że proponuje 

się nadanie nazwy „Jaworowa” ulicy będącej własnością Gminy Wyszków, położonej 

w miejscowości Świniotop. Z wnioskiem o nadanie powyższej nazwy, wystąpił Wydział 

Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami. Proponowana nazwa 

została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Promocji i Kultury oraz przeszła wszystkie 

wymagane procedury. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
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Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/177/16 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Świniotop. 
 

5) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XXII/41/2000 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 24 sierpnia 2000 r. w sprawie 

nadania nazw ulicom. Poinformowała, że zmiana dotyczy uchwały podjętej w 2000 r. 

i polega na przedłużeniu nazwy ulicy Lipowa w Wyszkowie o nowy odcinek tej ulicy. 

Proponowana nazwa została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Promocji i Kultury 

oraz przeszła wszystkie wymagane procedury. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/178/16 zmieniającą uchwałę Nr XXII/41/2000 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 24 sierpnia 2000 r. w sprawie nadania nazw ulicom. 
 

6) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XV/154/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla wybranych terenów położonych w miejscowości Wyszków. 

Poinformowała, że do Urzędu Miejskiego wpłynął wniosek od inwestora przy ul. 3 Maja 

o zmianę planu w zakresie zmiany zabudowy jednorodzinnej na wielorodzinną. Z racji tego, 

że nieruchomość położona jest w strefie konserwatora zabytków, urząd w pierwszej 

kolejności wystąpił do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków i otrzymał pozytywną opinię 

w tej sprawie z zastrzeżeniem, że będzie to dotyczyło tylko istniejącej zabudowy. Oznacza to, 

że można zmienić tylko sposób użytkowania bez możliwości rozbudowy, nadbudowy 

i przebudowy istniejących budynków. Druga zmiana w planie, dotyczy nieruchomości przy 

zbiegu ulic Sikorskiego i Pułtuskiej, gdzie znajdowały się urządzenia energetyczne. 

Przedstawiony wcześniej plan zakładał tam teren usługowy, ale na takie rozwiązanie nie 

wyraził zgody Wojewoda Mazowiecki. Teraz urządzenia zostały usunięte, więc nie ma 

przeszkód żeby ponownie tę część przeznaczyć pod usługi. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Radny – P. Adam Szczerba spytał, do kiedy można dodawać nowe elementy do planu? 

P. Iwona Kozon poinformowała, że na każdym etapie tworzenia planu można to robić, ale za 

każdym razem trzeba na dodanych elementach powtarzać całą procedurę od początku.  
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Radny – P. Adam Szczerba spytał, czy pierwsza zmiana w planie dotyczy nieruchomości 

położonych koło Monaru? 

P. Iwona Kozon poinformowała, że tak. Zmiana dotyczy nieruchomości już zabudowanej, 

położonej za Monarem.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że w tym przypadku najistotniejszą 

sprawą, jest kwestia podziału nieruchomości. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20 przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/179/16 zmieniającą uchwałę Nr XV/154/15 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla wybranych terenów położonych w miejscowości Wyszków. 
 

7) P. Leszek Marszał – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Sportu przedstawił 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin 

Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. Poinformował, że na dzień dzisiejszy, do Związku 

Gmin Wiejskich należy 575 gmin. W ramach Powiatu Wyszkowskiego do Związku należą 

Gminy: Brańszczyk, Długosiodło, Rząśnik, Somianka. Opłaty, które ponoszą gminy 

przynależące do tego Związku, w 2016 r. wynoszą 31 groszy za jednego mieszkańca, co w 

przeliczeniu na Gminę Wyszków wynosi ok. 3.744 zł rocznie (na terenie sołectw Gminy 

Wyszków zameldowanych jest 12.074 mieszkańców). P. Marszał poinformował, że zadaniem 

Związku Gmin Wiejskich jest lobbing na rzecz gmin w Parlamencie i Rządzie, wymiana 

doświadczeń poprzez kongresy, konferencje, szkolenia, warsztaty. Zaletą przynależności do 

Związku jest to, że Gmina ma swojego przedstawiciela w Komisji Wspólnej Rządu 

i Samorządu Terytorialnego. Dodał, że Wiceprezesem Związku Gmin Wiejskich jest obecnie 

P. Stanisław Jastrzębski – wójt Gminy Długosiodło. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/180/16 w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia 

o nazwie Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 
 

8) P. Anna Gołębiewska – p.o. Kierownika Referatu ds. Pozyskiwania Środków 

Finansowych przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Wyszków do współpracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych 

subregionu ostrołęckiego województwa mazowieckiego i zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Wyszków a pozostałymi powiatami i gminami wchodzącymi w skład 

subregionu ostrołęckiego województwa mazowieckiego Poinformowała, że nowa 

perspektywa finansowa dystrybucji środków UE na lata 2014-2020 przyniosła ze sobą 

również zmiany dot. procedur ubiegania się przez jednostki samorządu terytorialnego 

o dofinansowanie zadań. Obecnie potrzeby objęte dofinansowaniem środkami UE powinny 

koncentrować się w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT) i Regionalnych 

Inwestycji Terytorialnych (RIT) – nowych form współpracy samorządów. Miasta regionalne 
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i otaczające je gminy, ustalają wspólne cele i wskazują inwestycje niezbędne do ich 

osiągnięcia, a które są istotne dla rozwoju całego regionu. Taka formuła pozwala na wyjście 

poza sztywne granice administracyjne samorządów, przez co zwiększa siłę oddziaływania 

danego przedsięwzięcia. P. Gołębiewska poinformowała, że od strony proceduralnej wygląda 

to tak, że jednostki samorządu terytorialnego zawiązują partnerstwo i przygotowują wspólnie 

Plan działań inwestycyjnych dla danego regionu, który jest zatwierdzony przez Zarząd 

Województwa Mazowieckiego. ZIT jest stworzony dla Warszawy i obszaru funkcjonalnego 

wokół stolicy, natomiast pozostały rejon woj. mazowieckiego podzielony jest na subregiony, 

których liderami są miasta regionalne: Ciechanów, Płock, Radom, Siedlce i Ostrołęka. Na 

wybór inwestycji wynikających z planów działań inwestycyjnych ogłaszane będą odrębne 

konkursy, które to znajdują potwierdzenie w tym jednym, szczególnym dokumencie, jakim 

jest „Plan działań inwestycyjnych dla subregionu np. ostrołęckiego”. P. Gołębiewska 

poinformowała, że od strony formalnej konieczne jest wyrażenie przez Radę zgody na 

przystąpienie Gminy Wyszków do współpracy w ramach RIT i zawarcie porozumienia, tak by 

na wpisaną w „Plan działań inwestycyjnych dla subregionu ostrołęckiego” budowę III i IV 

etapu obwodnicy Wyszkowa można było ubiegać się o dofinansowanie ze środków UE. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/181/16 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Wyszków do współpracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych 

subregionu ostrołęckiego województwa mazowieckiego i zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Wyszków a pozostałymi powiatami i gminami wchodzącymi w skład 

subregionu ostrołęckiego województwa mazowieckiego. 
 

9) P. Michał Szewczyk - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia zadań z zakresu właściwości 

Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, że na prośbę Starosty Powiatu Wyszkowskiego, 

został przygotowany projekt uchwały, dotyczący przejęcia zadań od powiatu, polegających na 

bieżącym utrzymaniu czystości dróg powiatowych na terenie Gminy Wyszków. Proponowany 

termin realizacji przejętych zadań, został wyznaczony do 31 grudnia 2016 r. Szczegółowe 

prawa i obowiązki stron, terminy przekazania środków finansowych na realizację tego 

zadania, zostaną określone w porozumieniu zawartym pomiędzy Gminą Wyszków 

a Powiatem Wyszkowskim. P. Szewczyk dodał, że Starostwo zaplanowało na to zadanie 

kwotę 98.750 zł. Zakres prac związanych z bieżącym utrzymanie dróg, to: utrzymanie 

czystości w pasach drogowych, utrzymanie czystości na terenach dróg i placów, pielęgnacja 

drzew i trawników, itp. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 
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Radny – P. Jan Abramczyk spytał, dlaczego w pierwszej kolejności nie uzgadnia się ze 

Starostwem zakresu zadań i kwoty potrzebnej na te zadania? Dlaczego w pierwszej kolejności 

podejmuje się uchwałę? Uważa, że powinno być odwrotnie. 

P. Michał Szewczyk poinformował, że w przyszłości procedurę przejmowania zadań od 

Powiatu można zmienić. Na dzień dzisiejszy jest tak, że Starosta występując z wnioskiem, 

podaje kwotę, jaką chce przeznaczyć na utrzymanie dróg powiatowych na terenie Gminy 

Wyszków oraz zakres robót, które mają zostać wykonane. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/182/16 w sprawie przejęcia zadań z zakresu właściwości 

Powiatu Wyszkowskiego. 
 

10) P. Teresa Goździewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę nr XXIII/51/2004 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 3 czerwca 2004 r. 

w sprawie zasad i trybu nadawania Honorowego Obywatela Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że kiedy w 2004 roku, ustalano zasady i tryb nadawania Honorowego 

Obywatelstwa Gminy Wyszków, funkcjonowały trzy komisje stałe Rady Miejskiej, które 

zostały ustalone i zapisane w statucie Gminy Wyszków. Były to: Komisja Promocji i Kultury, 

Komisja Finansów i Gospodarki oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych. Właśnie te 

Komisje zostały zapisane w uchwale w sprawie nadawania honorowego obywatelstwa, jako 

Komisje opiniujące wniosek w tej sprawie. W 2006 roku, Rada Miejska zwiększyła liczbę 

komisji stałych do czterech, powołując do życia Komisję Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. W związku z tym, Komisja nie znalazła się w uchwale 

opiniującej wniosek w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Wyszków. Aby to 

zmienić, na wniosek Przewodniczącego Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych - P. Sławomira Wróbla, został przygotowany projekt uchwały, który 

zmienia pkt VI w załączniku Nr 1 do uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Wyszków, wprowadzając uniwersalny zapis: „Opinie komisji stałych Rady Miejskiej 

w Wyszkowie”, bez wyszczególniania poszczególnych Komisji. Taki zapis oznacza, że 

wniosek w sprawie Honorowego Obywatelstwa będą opiniowały te Komisje, które w danym 

czasie zostały powołane przez Radę Miejską.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/183/16 zmieniającą uchwałę nr XXIII/51/2004 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 3 czerwca 2004 r. w sprawie zasad i trybu nadawania 

Honorowego Obywatela Gminy Wyszków. 
 

11) P. Sławomir Cieślak – p.o. Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/167/16 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 28 stycznia 2016 r. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących 

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Wyszków, 
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określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów oraz 

przyznania liczby punktów każdemu kryterium. Poinformował, że powyższa uchwała 

została podjęta przez radnych na poprzedniej sesji Rady Miejskiej. W związku z uwagami, 

zgłoszonymi przez Wojewodę Mazowieckiego do powyższej uchwały, należy wprowadzić 

zmianę, polegającą na wprowadzeniu w oświadczeniach, klauzuli odpowiedzialności karnej.  

Kryteria dotyczące rekrutacji do przedszkoli, pozostają bez zmian. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/184/16 zmieniającej uchwałę Nr XVII/167/16 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 stycznia 2016 r. w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę 

Wyszków, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów 

oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 
 

12) P. Sławomir Cieślak – p.o. Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/168/16 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 28 stycznia 2016 r. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących 

w postepowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Wyszków dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły 

podstawowej, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia 

kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. Poinformował, że zmiana 

w tej uchwale zostaje wprowadzona również jak w poprzedniej uchwale, na skutek uwag 

zgłoszonych przez nadzór Wojewody Mazowieckiego i również dotyczy wprowadzenia 

w oświadczeniach - klauzuli odpowiedzialności karnej, Kryteria dotyczące rekrutacji do szkół 

podstawowych, pozostają bez zmian. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/185/16 zmieniającej uchwałę Nr XVII/168/16 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 stycznia 2016 r. w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w postepowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Wyszków dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem 

wybranej szkoły podstawowej, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 
 

13) Radny – P. Grzegorz Wyszyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli - planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2016 rok. Poinformował, że projekt powyższej uchwały zastąpi uchwałę w tej 

samej sprawie, podjętej na poprzedniej sesji Rady Miejskiej. W związku z uwagami 
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zgłoszonymi przez służby nadzorcze Wojewody Mazowieckiego, przedstawiona uchwała 

zmienia punkt 4 i 5 załącznika do poprzedniej uchwały. Wojewoda Mazowiecki ograniczył 

możliwości kontrolne Komisji Rewizyjnej w Klubie Sportowym Bug Wyszków oraz 

w Ochotniczej Straży Pożarnej w Rybnie, tylko do wykorzystanej dotacji, przekazanej tym 

jednostkom z budżetu Gminy Wyszków. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/186/16 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli - 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok. 
 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska ogłosiła 10 minutową przerwę. 

Po przerwie, o godz. 12³° P. Piórkowska wznowiła posiedzenie sesji. 
 

14) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2022. Poinformował, 

że w stosunku do projektu uchwały omawianej na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

Rady Miejskiej, w części opisowej zostało dopisane, że zwiększono wydatki na „Budowę 

kompleksu obiektów sportowych przy Szkole Podstawowej w Leszczydole Nowinach” oraz 

że zwiększono wydatki na przedsięwzięcie „Zagospodarowanie terenu na osiedlu Prosta 

poprzez budowę placów zabaw wraz z infrastrukturą towarzyszącą”. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/187/16 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023. 
 

15) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2016 rok. Poinformował, że w stosunku do projektu tej 

uchwały omawianej na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej, nie zostały 

wprowadzone żadne zmiany. Zarówno dochody jak i wydatki zostają zwiększone o 17.988 zł.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 14 przeciw – 0, wstrzym. się – 6), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XVIII/188/16 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2016 rok.  
 

Ad. 10. 

P. Sławomir Cieślak – p.o. Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawił Roczne sprawozdanie za 2015 rok z wysokości wynagrodzeń nauczycieli na 
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poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Wyszków (załącznik nr 5 do protokołu). Poinformował, że w 2015 roku wydatki poniesione 

w oświacie na koszty osobowe wyniosły 21.089.210 zł + wyrównanie płac 33.597 zł. Dla 

porównania, P. Cieślak dodał, że za rok 2014, wyrównanie płac wyniosło 113.000 zł, a za rok 

2013 - 300.000 zł. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska spytała co Gmina robi, że wydatki 

ponoszone na wyrównanie płac z każdym rokiem maleją? 

P. Sławomir Cieślak poinformował, że jest to systematycznie wprowadzana racjonalizacja 

w zakresie płac i zatrudnienia.  
 

Ad. 11. 

Radny – P. Jan Abramczyk zauważył, że w budżecie Gminy Wyszków zarezerwowano 

120.000 zł na budowę ul. 3 Maja. Na budowę tej drogi ma być składany wniosek 

o pozyskanie dofinansowania z tzw. „schetynówki”. Czy wiadomo ile Gmina otrzyma 

dofinansowania na to zadanie? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że we wrześniu bądź w październiku 

trzeba złożyć projekt inwestycji drogowej wraz z pozwoleniem na budowę. Urząd zakłada, że 

termin ten nie ulegnie zmianie. Wniosek będzie zbierał punkty za ścieżki rowerowe, przejścia 

dla pieszych, wiaty, przystanki z zatokami oraz parkingi. Jakie będą koszty tej inwestycji 

jeszcze nie wiadomo, ponieważ dopiero został zlecony do wykonania projekt tej inwestycji. 

Do tej pory dofinansowanie wynosiło 50% wartości projektu.  
 

Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 12.45, uznając porządek obrad XVIII zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska   Mateusz Śniadała   Elżbieta Piórkowska 


